
Raport z badania ankietowego przeprowadzonego w terminie: 

01-08.10.2019r. 

 

Cel badania: zbadanie preferencji mieszkańców odnośnie składu oraz zasad wybory Komitetu 

Rewitalizacji 

Forma badania: ankiety odstępne w sekretariacie Urzędu Gminy Kłodawa oraz na stronie 

internetowej. Ogłoszenie o badaniu ankietowym zamieszczono w BIP 

Termin zbierania ankiet: 01-08.10.2019r. 

Ilość zwrotnych ankiet: 10 szt. 

 

Podsumowanie: 

W wyznaczonym terminie do Urzędu Gminy oraz na maila urzędowego spłynęło 10 

wypełnionych ankiet. Odpowiedzi mieszkańców prezentuje poniższa tabelka: 

 

Ilość 
głosów 

W jaki sposób powinni być wybierani członkowie Zespołu ds. ds. Realizacji Programu 
Rewitalizacji 

3 spotkanie elekcyjne 

1 głosowanie online  
2 głosowanie na kartach wyborczych w wyznaczonym punkcie 

4 inne ... (wpisano: komisja, zgłaszanie się, każda forma) 

Ilość 
głosów 

Jakie  grupy powinny reprezentować osoby wchodzący  w skład Zespołu ds. ds. Realizacji 
Programu Rewitalizacji  
[można wskazać więcej niż 1 odpowiedź]   

2 organizacje społeczne 

1 przedsiębiorców  
1 mieszkańców 

2 władze samorządowe 

4 inne ... (wpisano: wszystkie, wiele grup, wszystkie, wszystkie grupy) 

Ilość 
głosów 

Ile osób powinien liczyć Komitet Rewitalizacyjny   

- 3 - 4  
2 5 - 6  
1 7-8 

1 9-10 

6 więcej 
Ilość 
głosów 

Ile lat powinna trwać kadencja Zespołu ds. ds. Realizacji Programu Rewitalizacji 



- rok 

1 2 lata 

3 4 lata 

6 więcej 
Ilość 
głosów 

Proszę podać kandydata, który Pani/Pana zdaniem powinien wejść w składa Komitetu 
rewitalizacyjnego: 

 Wpisywano: jak najwięcej mieszkańców, ktoś z rady gminy, wójt, nadleśniczy, ksiądz, 
sołtys, Sylwia Mikołajczuk (2x), NGO – piłkarz D. Żołędziejewki, J. Kostrubiec, lokalny 
biznes, mieszkańcy,  

 

Reasumując: mieszkańcy rekomendują, aby każda forma wybory na członka komitetu była 

możliwa. Wnioskują, by jak najwięcej osób mogło się zgłosić, by nie zawężać pola wyboru 

członków. Chcą by jak najwięcej grup społecznym znajdowało się w Komitecie, a także by jak 

najwięcej osób się w nim znalazło. Ich zdaniem kadencja powinna trwać 4 lata i więcej. W 

ostatnim pytaniu wpisywano grupy społeczne, lub konkretne nazwiska osób. 

 


